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JMV-150313-10  Restaurant in Barcelona 餐厅
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Country/国家： Spain /西班牙                   

City/城市： Barcelona                    

Area/区域：389 m2/ 389 平方米
Price/ 价格：660 000 €
 The restaurant is fully equipped and ready for operation with a minimum investment in preparation for the launch. No need any reconstruction.  Valid license to operate C3.

Area of 389 m2, 2 floors. One floor (basement) has an area of 213 m2, there is a professional kitchen with two cold storage, storage area, dressing room and two private rooms. Main floor has an area of 173 m2, with the entrance, breakfast bar. There is a patio area of 3.2 m2 with natural light.

The restaurant is in a very good condition, and there is no need to change anything except the name of the restaurant.

The restaurant was evaluated in October 2010 by Sociedad de Tasación SA (Appraisal Company). For this evaluation the cost of restaurant is 1.100.000,00 € (in the case of a mortgage on it).

Price includes property, facilities, equipment and license.
If you are interested this property please send request to mail@redfeniksgroup.ru

该餐厅设备齐全，并以最小的投入，准备推出的操作做好准备。无需任何改造。有效许可证经营C3。
面积389平方米，2级。一层楼有一个面积为213平方米，是一家专业的厨房，两个冷库，仓储区，更衣室和两个包房。主层有一个面积为173平方米，入口处，早餐吧。有一个天井面积3.2平方米，与自然光。
餐厅是一个很好的条件，也没有必要改变任何东西，除了餐厅的名字。
由：SOCIEDAD德TasaciónSA（评估公司）于2010年10月，该餐厅被评价。对于这一评价，餐厅的成本是1.100.000,00欧元。
价格包括物业，设施，设备和许可证。
如果你有兴趣这个属性，请发送请求mail@redfeniksgroup.ru
